
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS MEZİGAZDASÁGI BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-159   � 74/419-618 

Ikt. szám: III. 41-41/2009. 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. október 21-én 14 óra 5 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Máté Péter, Csernus Péter, Horváth 

Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Dr. Hadházy Ákos bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Ilosfai Gábor, Koller Attila bizottsági 

tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 

Csonka László vezetı közterület-felügyelı, 
Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı, 
Varga András jegyzıkönyvvezetı 

 
Meghívott: Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke, 

Bíró Péter klíma manager, 
Mácsai Antal a Tolna Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság vezetıje, 
Csukle Tibor az Alfa-Nova Kft. képviselıje, 
Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság 
osztályvezetıje, 
Kara Józsefné, Huszti Gábor kérelmezık 

 
 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 14 óra 5 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Az „egyebek” között szeretné elmondani, hogy érkezett egy javaslat a Csörge-
tó hasznosítására. 
 
Máté Péter: A közterület-felügyelet részére történı gépjármő vásárlás kapcsán lenne 
javaslata, illetve szeretne tájékoztatást kapni a Wunderland óvoda felújításának jelenlegi 
állapotáról. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel a napirendek közé az Alfa-Nova Kft. 
beadványát, mely egy pályázaton való részvételre vonatkozik, illetve javasolja levenni a 
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napirendrıl a 7. számú napirendi pontot. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 

 
 
 

N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
A város közlekedési és forgalmi rendjét érintı módosítási javaslatok 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bolvári János r. ırnagy 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Tájékoztató a város klímavédelemmel kapcsolatos jövıbeni feladatairól 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bíró Péter klíma manager 
        Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke 
        Mácsai Antal a Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatója 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Alfa-Nova Kft. pályázata forróvízvezeték rendszer rekonstrukciójához 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Csukle Tibor az Alfa-Nova Kft. képviselıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Kérelem paintball pálya létesítésére  
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Kara Józsefné, Huszti Gábor kérelmezık 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Megállapodás-tervezet a 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvételérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Autóbusz utas várók ülıfelületeinek átalakítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Részvétel mezıgazdasági utak fejlesztését célzó pályázaton 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(szóbeli elıterjesztés) 
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8./ napirendi pont 
Gépkocsi vásárlása a közterület-felügyelet részére 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
A város közlekedési és forgalmi rendjét érintı módosítási javaslatok 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bolvári János r. ırnagy 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy Bolvári ırnagy úr által összeállított anyagon menjenek végig. 
Az elsı két ponttal egyet lehet érteni. 
 
3. sz. javaslat 
 
Máté Péter: Ha duplán tábláznak, az nem baj. Javasolja, hogy maradjon kint a tábla. 
 
Bolvári János: A kereskedık is nehezményezik, hogy nem tudnak rakodni ez miatt. 
 
Máté Péter: A társasház saját tulajdonát képezı udvarból tudnak rakodni. Véleménye szerint 
maradjon a tábla. 
 
4. sz. javaslat 
 
Máté Péter: Nincs nagyon helye a csomópontban a táblának. Javasolja, hogy tekintsék meg a 
helyszínt. 
 
5. sz. javaslat 
 
Máté Péter: Véleménye szerint mind a két oldalon lehetne parkolni, mivel elég széles az utca. 
A cél az legyen, hogy a parkolást elısegítsék. Javasolja, hogy ezt is nézzék meg a helyszínen. 
 
6. sz. javaslat 
 
Máté Péter: Pótolni kell a jelzıtáblát. 
 
7. sz. javaslat 
 
Máté Péter: A volt 50-es ABC melletti járdasziget elbontásával növelni lehetne a taxi 
drosztok számát. Javasolja, hogy a helyszíni bejárás során ezt is nézzék meg. 
 
8. sz. javaslat 
 
Máté Péter: Fel kell festeni a forgalom elıl elzárt területet jelzı csíkokat. 
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Kıvári László: Célszerő lenne errıl a Gemenc Volánt is tájékoztatni, hogy az intézkedés nem 
a buszoknak szól. 
 
Forgalomirányító fényjelzı készülékekkel kapcsolatos észrevételek 
 
Kıvári László: Az elsı bekezdésben szereplı javaslat idıközben már rendezıdött. 
 
2. bekezdés 
 
Máté Péter: Az autópálya átadása után a teherautók el fognak tőnni. Addig türelemmel 
kellene lenni. 
 
Szeleczki József: A szabad jelzés a forgalmi viszonyoktól is függ. Javasolja, hogy maradjon a 
jelenlegi szabályozás. A 3-5. bekezdésben szereplı észrevételeket orvosolni kell. A 6. 
bekezdésben szereplı észrevétellel kapcsolatban mondja el, hogy a KRESZ szerint nem is 
szükséges a kijelölt gyalogos átkelıhely tábla. 
 
Máté Péter: A jelzıtáblák észlelését akadályozó lombozat metszését el kell végezni. 
Javasolja, hogy a sebességkorlátozások felülvizsgálatáról a helyszíni bejárást követıen 
döntsenek. Ismerteti az írásban is megtett észrevételeit. 
 
Kıvári László: Felhívja a figyelmet arra, hogy mennyire fontos lenne minél hamarabb 
megnyitni a Szent László u. – Várköz összekötı utat. 
 
Szeleczki József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy több negatív észrevétel érkezett a piaci 
napokon történı rendıri intézkedésekkel kapcsolatban, volt olyan, hogy szabad parkolóhely 
ellenére sem engedtek be autókat a rendırök. 
 
Máté Péter: A Várköz falánál meg kell vizsgálni, hogy miként lehetne további 
parkolóhelyeket kialakítani. 
 
Szeleczki József: A Pince-köz egyik lakója kérte, hogy zárják le azt a szakaszt, mivel igen 
nagy sebességgel haladnak az autók, így rendkívül balesetveszélyes. 
 
Máté Péter: A Hunyadi utcai keresztezıdésben a lámpánál kellene tenni egy jobbra mutató 
kiegészítı jelzést.  
 
Szeleczki József: A közút kezelıvel kell egyeztetni. 
 
Mácsai Antal: Egy-két kérése neki is lenne. Kéri, hogy vegyék figyelembe a magasból 
mentık közlekedését is a szabályozáskor. Nagyon sok utcában igénylik a lakók a fekvırendır 
kihelyezését, de elıfordulhat, hogy égési sérültet kell szállítani és akkor ez bizony kellemetlen 
lehet. Ha nem alakul ki a közlekedési szabályok önkéntes követése, akkor be kell tartani 
azokat az állampolgárokkal. Példaként elmondja, hogy a TESCO áruház mellett azért 
helyeztek ki megállni tilos táblát, hogy a magasból mentı jármő hozzá tudjon férni az 
épülethez. Ennek ellenére számtalanszor látta, hogy a tiltás ellenére ott parkolnak az autók. El 
kell érni, hogy ilyen esetekben a polgárok egymást figyelmeztessék.  
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

5   1021 jkv 

Kıvári László: Nagyon örül ennek a hozzászólásnak. Az önkormányzat is igyekszik 
elmozdulni abba az irányba, hogy a szabályszegéseknek legyenek jogkövetkezményeik. 
Célszerő lenne ebben a témában egy kerek asztal beszélgetést lefolytatni a televízióban. 
 
Szabó Zsolt: Egyetért Mácsai Antal hozzászólásával. 
 
Szeleczki József: Ismerteti Körmendi Józsefné panaszát a Móricz Zsigmond utcai parkolással 
kapcsolatban. 
 
Máté Péter: A házat már senki sem lakja legalább 10 éve. Célszerő lenne elıször azt 
megvizsgálni, miként lehet ügyfél Körmendi Józsefné, hiszen nem is ott lakik. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy ezt a problémát is nézzék meg a helyszínen. 
 
Bolvári János. Tájékoztatja a bizottságot, hogy Péter Beatrix-el, a Polgármesteri Hivatal 
munkatársával közösen bejárták a várost és az útburkolati jelekkel kapcsolatos rendırségi 
észrevételeket egyeztették, ezért nem szerepelnek az írásos anyagban az ezekkel kapcsolatos 
javaslatok. 
 
Kıvári László: Köszöni az érintetteknek az aktív munkát. Javasolja, hogy a bizottság az 
ülésen elhangzottak szerint fogadja el a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

276/2009. (X.21.) GMB határozat 
Közlekedési és forgalmi rendet érintı javaslatok 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
Szervezeti és Mőködési Szabályzat 1. számú mellékletében 
biztosított hatáskörében eljárva felkéri a Városüzemeltetési 
és Fejlesztési Igazgatóságot, hogy a város közlekedési és 
forgalmi rendjét érintı, alábbi módosítási javaslatokat hajtsa 
végre: 
 
A)  A Szekszárdi Rendırkapitányság Közlekedésrendészeti 

Osztályának vezetıje által beterjesztett indítványok 
közül az 1., 2., 6., és 8. számú javaslatot, ez utóbbit 
forgalom elıl elzárt terület felfestésével. A 
„Forgalomirányító fényjelzı készülékekkel és a hozzá 
kapcsolódó útburkolati jelekkel kapcsolatos 
észrevételek” közül az 1., és 3-5. számú javaslatot. A 
jelzıtáblák észlelését akadályozó lombozat metszésére, 
az egyéb útburkolati jelek festésére, valamint a kerékpár 
utakra vonatkozó javaslatot.  

B)  A Máté Péter bizottsági tag által beterjesztett 
javaslatokat. 
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2. A Bizottság a Közlekedésrendészeti Osztály vezetıje által 
beterjesztett további javaslatokat, valamint az ülésen 
elhangzott egyéb észrevételeket a novemberben tartandó 
helyszíni bejáráson vizsgálja meg. 
 
Határidı: 2009. november 15. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
2./ napirendi pont 
Tájékoztató a város klímavédelemmel kapcsolatos jövıbeni feladatairól 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bíró Péter klíma manager 
        Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke 
        Mácsai Antal a Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatója 
 
Kıvári László: Köszönti a megjelenteket és ismerteti az elızményeket. 
 
Bíró Péter: Az áramszünettel kapcsolatos javaslatot ismerteti. Több célja is lehet ennek a 
figyelemfelhívásnak. Fontos, hogy összhang legyen az Önkormányzat, E-ON Zrt. és a 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság között. A kérdés az, hogy a gyakorlatban hogyan valósítsák 
meg az áramszünetet. 
 
Csernus Péter: Tesztelni akarnak 35.000 embert, hogyan reagálnak az áramszünetre? Valahol 
csináltak már ilyet? 
 
Bíró Péter: A „Föld órája” akció keretében nem igazán mőködött az, hogy lekapcsolták a 
közvilágítást, mivel többe került a rendszer újraindítása, mint amennyit spóroltak. 
 
Kıvári László: A hangsúly a figyelemfelhíváson lenne. A kérdés csupán az, hogyan lehet ezt 
kivitelezni. 
 
Mácsai Antal: A globális klímaváltozás sokkal nagyobb probléma, mint gondolnánk. Nagyon 
nehéz olyan embereknek errıl beszélni, akik még nem voltak hasonló helyzetben. 
Szekszárdon természeti katasztrófa, illetve terrortámadás okozhat áramszünetet. Adódhat 
olyan helyzet, hogy el kell dönteni ki kaphat áramot és ki nem. A katasztrófavédelem mondja 
meg, hogy kit lehet kizárni az ellátásból. Egy ötletrıl van szó, ami az emberek figyelmének 
felkeltését szolgálná. 
 
Csernus Péter: Tudatosan, oktatófilmekkel, könyvekkel kellene inkább nevelni az 
állampolgárokat arra, hogyan viselkedjenek ilyen szituációkban. 
 
Bíró Péter: A lényeg az, hogy legyen stratégiája egy családnak ilyen helyzetben is. 
 
Csernus Péter: Itt most egy katasztrófahelyzetrıl beszélnek. Véleménye szerint az 
önkormányzatnak nem kellene ilyet gerjeszteni. 
 
Máté Péter: Mint képviselı, nem támogatja ezt a javaslatot. 
 
Szabó Zsolt: Véleménye szerint az embereket nem a katasztrófahelyzet elıidézésével lehet 
felkészíteni. Még nem használták ki az emberek tájékoztatásához szükséges eszközöket. 
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Baka György: Ez nem játék, néhány éves távlatokban ezek a dolgok ugyanilyen hirtelen 
fognak bekövetkezni. A november 23-án kezdıdı filmhétnek az lesz a célja, hogy minél több 
lakót tájékoztasson a globális felmelegedésrıl és annak káros következményeirıl. 
 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 35 perckor megérkezik az ülésterembe, ugyanekkor Máté Péter 
távozik onnan. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Baka György: Fontos, hogy a közgyőlés tagjai, illetve a hivatal alkalmazottai is megnézzenek 
egy ilyen filmet. A filmhéten Szekszárd összes általános iskoláját megkeresik, a lakosságnak 
pedig ingyenes vetítést fognak biztosítani. Ha ezek az ügyek egy kicsit társadalmasodnak, 
akkor a mostani felvetés is más visszhangra fog találni. 
 
Mácsai Antal: Egyetért azzal a felvetéssel, hogy valóban az áramszünet-e az alkalmas eszköz 
arra, hogy felhívják a lakosság figyelmét ezekre a problémákra, vagy kezdjenek erıteljes 
kampányba. Javasolja, hogy vizsgálják meg azt a lehetıséget, hogy egy elıre meghatározott 
idıpontban áramszünetet szimulálnak. 
 
Kıvári László: Mindenképpen fontos, hogy beszéljenek a témáról és a közeljövıben célszerő 
lenne errıl egy beszélgetıs mősort a televízióban lefolytatni. Köszöni a megjelenteknek az 
együttmőködést. 
 
3./ napirendi pont 
Alfa-Nova Kft. pályázata forróvízvezeték rendszer rekonstrukciójához 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Csukle Tibor az Alfa-Nova Kft. képviselıje 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Csukle Tibor: A város 30-40 éves fı gerincvezetékeinek cseréjérıl van szó. Az elmúlt évben 
is több helyreállítást kellett végezni. A támogatás mértéke 50 % és az Alfa-Nova Kft. vállalná 
az önerıt. Mindenképpen megérné, ha beadnák a pályázatot. Tudja, hogy jelenleg is folynak 
tárgyalások az Önkormányzat és a Kft. között a jövıbeni üzemeltetés kérdésében. Az is 
megfelelı lenne, ha a nyilatkozatban az szerepelne, hogy az Alfa-Nova Kft. vagy jogutódja 
lesz jogosult a továbbiakban a közszolgáltatás ellátására. 
 
Kıvári László: Konzultált az alpolgármester úrral, aki azt javasolná, hogy a pályázat beadása 
elıtt kapjanak egy anyagot arról, hogyan áll a távhıszolgáltatás szervezeti átalakítása. 
 
Csukle Tibor: Elmondja még, hogy a beruházásnak nincs árfelhajtó hatása. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság az elvi támogatást adja meg, de a közgyőlést 
megelızıen még térjenek vissza a témára. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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277/2009. (X.21.) GMB határozat 
Pályázat benyújtása a forróvízvezeték rendszer 
rekonstrukciójára 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elveiben támogatja az Alfa-Nova Kft-nek a város 
forróvízvezeték rendszerének rekonstrukciójára vonatkozó 
javaslatát. A Bizottság az elıterjesztés tárgyalására a 
közgyőlést megelızı ülésen visszatér. 
 
Határidı: 2009. október 28. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
4./ napirendi pont 
Kérelem paintball pálya létesítésére  
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Kara Józsefné, Huszti Gábor kérelmezık 
 
Huszti Gábor: A paintball extrém sport és nagy létszámú közösségek őzik. A játék a területen 
kialakított pályán, speciális eszközök használatával történik, csapatok között. Taktikai játék, 
az az anyag, amit kilınek, teljesen ártalmatlan, természetbarát. A pályán különbözı 
akadályokat kell kihelyezni fából, szalmabálából, tisztított vashordóból. Általában be is 
kerítik a pályát és a területen kívül biztonsági sávokat képeznek, ahova nem kerülhet golyó. 
Végsı esetben speciális hálóval teljesen mentesíteni tudják a külsı területet. Nagyon hasznos 
lehet ez a játék a különbözı cégeknek csapatépítı tréning gyanánt és gyakran igénybe is 
veszik. 
 
Kıvári László: Az ételszínezék lemosható? 
 
Huszti Gábor: A melegben szinte elpárolog 20-30 percet követıen. A burok pedig lebomlik, 
mivel természetes anyagból készült. Ha csoportok jönnek, akkor kifizetnek egy átalány díjat 
és azt követıen az elhasznált lıszerek alapján elszámolnak. Bajnokságokat és versenyeket is 
rendeznek már. Az ıszi szezon augusztus elején kezdıdik és kb. most ér véget, míg a tavaszi 
szezon márciustól júniusig tart. Magyarországon is mőködnek már jelentıs csapatok, sıt már 
paintball liga is alakult. 
 
Varga András: Az érkezı játékosok hol tudnak majd parkolni az autókkal és milyen 
mértékben kívánják igénybe venni a területet? 
 
Huszti Gábor: Alkalmanként 3-5 autóval számolnak, azok parkolása a területen belül 
megoldható. A természetes állapoton nem kívánnak változtatni. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a terület bérbeadását paintball pálya 
létesítésére. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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278/2009. (X.21.) GMB határozat 
Paintball pálya létesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul, hogy Kara Józsefné egyéni vállalkozó 
határozatlan idıre bérelje az önkormányzati tulajdonban 
lévı szekszárdi 7441/3 hrsz-ú ingatlant, illetve annak 
szükséges részét, paintball pálya létesítése céljából. 
 
Határidı: 2009. október 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
5./ napirendi pont 
Megállapodás-tervezet a 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvételérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság tartsa magát a korábbi határozatához. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

279/2009. (X.21.) GMB határozat 
A 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvétele 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elutasítja Kovács Sándor és Kovács Béla Szekszárd, 
Kemény S. u. 3. szám alatti lakosok részletfizetési kérelmét 
a szekszárdi 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvétele tárgyában 
és megerısíti a korábban hozott 165/2009. (VI.17.) GMB 
számú határozatát. 

Határidı: 2009. október 21. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
6./ napirendi pont 
Autóbusz utas várók ülıfelületeinek átalakítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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280/2009. (X.21.) GMB határozat 
Autóbusz utas várók ülıfelületeinek átalakítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
jóváhagyja, hogy az Inczédy és Társa Kft. végezze el a 
buszvárók ülıfelületeinek cseréjét 111.300.- Ft + ÁFA, 
összesen 139.125.- Ft összeg ellenébe, a Bizottság 2009. évi 
tartaléka terhére. 
 
Határidı: 2009. október 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
7./ napirendi pont 
Részvétel mezıgazdasági utak fejlesztését célzó pályázaton 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Egyeztetett a polgármester úrral a kérdésben és abban maradtak, hogy a jövı 
évi beruházásokra tekintettel ezt a pályázatot csak jövıre nyújtaná be az önkormányzat. 
 
Szeleczki József: A Bor utca hossza több, mint 3 km, a beruházás becsült költsége 250 millió 
Ft. A támogatottság mértéke 75 %. A Baranya-völgyi út tervei jövı hét elejére készülnek el, 
itt a bruttó bekerülési költség kb. 160-180 millió Ft. A Csötönyi-völgyi bejáróig 6 méter 
széles, onnantól 5,5 méter széles burkolat készülne. Emellett mindkét oldalon megoldanák a 
vízelvezetést.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy beszéljenek a vízelvezetık építését célzó pályázatról is. 
 
Szeleczki József: Ismerteti a pályázat feltételeit. Az önkormányzat a Lisztes-völgy, Szőcs 
szurdok, Kopaszhegy és a Csötönyi-völgy esetében rendelkezik vízjogi létesítési engedéllyel. 
Ezeknek a bekerülési költsége kb. 150 millió Ft, a támogatás mértéke pedig 70 %. Azt kell 
eldönteni, hogy az önerı hogyan oszlik meg az önkormányzat és az érintett 
ingatlantulajdonosok között. A tegnapi megbeszélésen 50-50 %-os arányú költségviselés 
hangzott el, mint javaslat. Jövı hét elején mindenképpen össze kell hívni az érintett 
völgyekben ingatlannal rendelkezı tulajdonosokat. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a jövı évi költségvetésben 30 millió Ft-ot különítsenek el erre 
a célra. Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

281/2009. (X.21.) GMB határozat 
Részvétel meliorációs pályázaton 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az 
„Európai Mezıgazdasági és Vidékfejlesztési Alapból az 
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öntözés, a melioráció és a területi vízgazdálkodás 
mezıgazdasági üzemi és közösségi létesítményeinek 
fejlesztéséhez nyújtandó támogatások” keretében 30 millió 
Ft összegő, a 2010. évi költségvetést terhelı önkormányzati 
saját erı vállalása mellett támogatja pályázat benyújtását. A 
Bizottság az önkormányzati és az érintett ingatlan 
tulajdonosok hozzájárulását a pályázat önerejéhez 50-50 %-
ban határozza meg.  
 
A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az érintett ingatlan tulajdonosokat a pályázati 
lehetıségrıl és a szükséges önerı vállalásáról. 
 
Határidı: 2009. november 10. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
8./ napirendi pont 
Gépkocsi vásárlása a közterület-felügyelet részére 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a bizottsági keret terhére vásárolják meg Fekete László autóját 
200.000.- Ft-ért. Át kell vizsgáltatni, hogy megfelelı-e a mőszaki állapota. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

282/2009. (X.21.) GMB határozat 
Gépkocsi vásárlása a közterület-felügyelet részére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
módosítja a 267/2009. (X.7.) GMB számú határozatot és 
jóváhagyja, hogy a Közterület-felügyelet részére az 
Önkormányzat vásárolja meg Fekete László által felkínált 
Wolkswagen Golf II. típusú gépkocsit, amennyiben az autó 
mőszaki állapota megfelelı. A Bizottság a 200.000.- Ft 
összegő vételárat a 2009. évi bizottsági tartalék terhére 
biztosítja. 
 
Határidı: 2009. október 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
          Pál József igazgatóság-vezetı 

 
9./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Kıvári László: Tájékoztatja a bizottságot, hogy érkezett egy ajánlat a Csörge-tó 
hasznosítására, a tó környezetében egy állatbemutató létesítésére. Javasolja, hogy a 
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közeljövıben hallgassák meg az ajánlattevıt. A következı heti bizottsági ülésre meg kell 
hívni a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıjét, hogy az alábbi témákról pár szót ejtsenek: 
Vállalkozói Központ használata, mélygarázs üzemeltetése, szociális bolt mőködése, Polgári 
Védelmi Kirendeltség garázs biztosítására vonatkozó kérelme. 
 
Máté Péter: A Kecskés F. utcában a padkán el kellene végezni egy fél méteres, murvás 
szélesítést, hogy a szülık meg tudjanak állni a gépkocsival, mikor hozzák, illetve viszik a 
gyermekeket az iskolából. Ez volt az iskolaszék kérése is. Tájékoztatást szeretne kapni, hogy 
milyen stádiumban van a Wunderland Óvoda felújítása. 
 
Kıvári László: Fontos lenne az is, hogy a térfigyelı kamerahálózat fejlesztése megkezdıdjön. 
 
Csernus Péter: Mit lehet tenni a Béri Balogh Ádám utcában lévı romos présházakkal? 
 
Szeleczki József: Letakarják a homlokzati részt, így nem látszik a romos állapotuk. A 
térfigyelı kamerákkal kapcsolatban október 1-jén Budaörsön volt egy jegyzıi konferencia. 
Elhangzott, hogy megyei jogú városok esetében nincs lehetıség pályázat benyújtására. Egy 
szőkített tervet kell készíteni, ami tartalmazza a gerincvezetéket és a figyelıpontokat. 
 
Máté Péter: Több olyan hely van a városban, ahol korábbi építési területet kezelnek 
parkosítás címén. Javasolja, hogy a közhasznú munkásokkal ezek kerüljenek gyepesítésre. 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 20 perckor berekeszti.  
 
 

 
K. m. f. 

          Kıvári László  
                                elnök 
 
 
Készítette: 
                         Varga András   
                        jegyzıkönyvvezetı 
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Amreinné dr. Gál Klaudia             
  aljegyzı 


